
 PROTOKÓŁ NR 30/17

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 27 września 2017 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00, a zakończyło o 14:50.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz 

2. Zofia Ujma

3. Krzysztof  Gorczyca 

Nieobecni usprawiedliwieni: Ewa Pędziwiatr 

Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji: Renata August

 Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia w Urzędzie Miejskim.

2. Wyjazd do Przedszkola Publicznego Nr 1, celem zapoznania się z funkcjonowaniem placówki w roku

oświatowym 2017/2018.

3. Zakończenie posiedzenia.

Streszczenie przebiegu obrad

Ad  1. Posiedzenie  Komisji  Oświaty  i  Kultury  Radni  rozpoczęli  w  Biurze  Rady.  Przewodnicząca

zgodnie z wcześniej ustalonym programem pracy komisji, w roku 2017, zaplanowała wizytację w placówkach

oświatowych na terenie miasta.

Ad  2. Jako pierwsze zostało wytypowane Przedszkole Publiczne Nr 1 w Kowarach. Radni udali się do

przedszkola. Na miejscu Dyrektor Pani Renata August przedstawiła ogólną sytuację placówki. W przedszkolu

jest  125  wychowanków  w  pięciu  grupach  po  25  dzieci  w  grupie.  Zatrudnionych  jest  12  osób,  w  tym  4

nauczycieli, 2 licencjonowanych i 2 magistrów, 5 pomocy nauczycieli, konserwator na cały etat, anglista na

0,25 etatu,  ksiądz uczący religii  dwa razy w tygodniu, po jednej  godzinie.  W kuchni pracują dwie panie,

według Pani Dyrektor,  kiedy od stycznia dojdzie jedna grupa, to niezbędnym będzie zatrudnienie jeszcze

jednej  osoby  do  kuchni.  Jedna  z  nauczycielek  przebywa  na  rocznym  urlopie  zdrowotnym,  przejdzie

najprawdopodobniej na świadczenie kompensacyjne. W przedszkolu oprócz zajęć programowych, są zajęcia

taneczne,  wychowanie fizyczne.  Brak jest  rytmiki,  a to ze względu na niemożliwość pozyskania osoby do

grania  na  pianinie.  Pani  Dyrektor  zapoznała  Radnych  z  zaleceniami  pokontrolnymi  PPOZ.  Część  z  tych

zaleceń została wykonana, część będzie realizowana. Podczas oglądania pomieszczeń placówki Pani Dyrektor

placówki zwróciła uwagę na nieszczelność okien i zbyt małą ilość punktów grzewczych (kaloryferów). Podczas

okresu  zimowego  niezbędne  jest  dogrzewanie  sal.  Jest  potrzeba  aby  uszczelnić  okna,  zwiększyć  ilość

kaloryferów. 

Ad 3. Po wizytacji obiektu zakończono posiedzenie komisji.



Wnioski Komisji:

1. Komisja  Oświaty i Kultury wnioskuje do Pani Burmistrz o ustalenie czy istnieje możliwość pozyskania 

środków zewnętrznych na docieplenie obiektu Przedszkola Publicznego Nr 1.

2. Komisja Oświaty i Kultury wnioskuje o uszczelnienie okien (okucia, uszczelki). W salach na I piętrze 

przedszkola jest zimno.

        Protokołowała:                                                                                                            Przewodnicząca Komisji:

           Zofia Ujma                                                                                                                  Anna Klepacz  


